
 

 

 

Vragenhalfuurtje gemeenteraadsvergadering 16 november 2023: 

 

Schoolontbijt: 

In de gemeente raadsvergadering van september 2022 hebben wij een vraag gesteld over het 

schoolontbijt. 

Voor wethouder Lont was het toen niet bekend of er ook kinderen in Oudewater zijn die zonder ontbijt 

naar school gaan. De week daarna had de wethouder overleg met de scholen en zou hij dit onderwerp 

bespreken. Wij hebben hierover geen terugkoppeling ontvangen.  

De armoede in gezinnen blijft toenemen. Meer inwoners gaan naar de voedselbank/Tjonkie Food. 

In Woerden wordt momenteel onderzocht of er scholen zijn die een pilot willen starten om een 

schoolontbijt te organiseren om o.a. de volgende redenen: 

• in de nieuwe Maatschappelijke Agenda wordt ingezet op het terugdringen van 

gezondheidsachterstanden, acties die bijdragen aan het Gezond en Actief leven Akkoord en 

het vergroten van de kansengelijkheid voor kinderen;  

• een slecht voedingspatroon draagt bij aan (toekomstige) gezondheidsproblemen;  

• in veel gezinnen is door verschillende factoren onvoldoende aandacht voor en kennis over 

gezonde voedingspatronen; 

• uit onderzoek blijkt dat gezond eten, eventueel in combinatie met extra beweegaanbod, een 

positief effect heeft op de BMI van kinderen en dat dit het percentage overgewicht en obesitas 

bij kinderen omlaag brengt;  

• gezond eten heeft een positief effect op het leren van kinderen. 

 

Vraag: Gaat het college dit onderwerp ook inventariseren op scholen in Oudewater? 
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